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Geacht college, 

 

Op 22 januari spreken we in de gemeenteraad over uw voorstel “Centrumontwikkeling Zuidlaren – 

participatieproces”. 

In de voorbereiding van de bespreking zijn bij ons enkele technische vragen opgekomen. 

Uiteraard willen we die vragen graag voorafgaand aan de bespreking beantwoord hebben. 

 

Over de keus voor een bureau 

Bureau Citisens heeft in opdracht van het college draagvlak onderzoek uitgevoerd in Zuidlaren. De 

uitkomsten daarvan zijn in maart 2018 aan de raad gepresenteerd. Uiteraard heeft het college 

beoordeeld of en in hoeverre het bureau de aan haar verstrekte opdracht tot tevredenheid heeft 

uitgevoerd.  

1. Graag ontvangen wij het verslag van de door het college uitgevoerde evaluatie. 

Ons college heeft uitvoerig gesproken over de centrumontwikkeling Zuidlaren, inclusief het 

door Citisens uitgevoerde onderzoek. Hier is geen verslag van gemaakt. 

 

Het verbaast ons, dat u om een voorlopig (later nog nader te bepalen) voorbereidingskrediet vraagt 

van € 150.000 voor “het eerste deel (?)” van het participatieproces. U moet toch beschikken over een 

heldere opdrachtformulering en dito prijsopgave. Immers, u bent een professionele organisatie en 

beschikt over duidelijke regels voor de inkoop van goederen en diensten.  

2. U hebt toch wel offerte gevraagd bij meerdere partijen, zoals in het inkoopbeleid is bepaald?  

Wij hebben ons gehouden aan ons inkoopbeleid. 

3. Welk resultaat levert het bureau voor het geld? 

Het resultaat is op hoofdlijnen weergegeven in het schema ‘planning en mijlpalen’, die 

opgenomen was in de presentatie van 15 januari jl. 

4. Hoeveel denkt u dat het traject na de voorbereidende fase nog gaat kosten? 

Dit hangt af van de uitkomsten van het participatieproces en uw besluiten daarover.  

5. Indachtig eerdere waarschuwingen van onze accountant vragen we u nadrukkelijk of u zeker 

weet dat u bij het verstrekken van deze vervolgopdracht aan dit bureau niet in strijd met 

Europees aanbestedingsrecht handelt. 

Wij houden ons aan ons inkoopbeleid en handelen dan ook niet in strijd met het Europees 

aanbestedingsrecht. 

 

Over de notitie “Aanpak op hoofdlijnen” 

6. Wij ontvangen graag het complete onderzoeksvoorstel, zoals Citisens dat aan u heeft 

gedaan. 

Het onderzoeksvoorstel is in de presentatie van 15 januari jl. verwerkt. De voorbereiding 

daarvan is een collegebevoegheid. 

  

7. Welke experts gaat u inschakelen?  

Dit zal tijdens de voorbereidingsfase en uit fase 1 blijken.  



8. Hoeveel  parkeerplaatsen moeten erbij komen in Zuidlaren? 

Deze vraag is afhankelijk van de uitkomsten van het participatieproces en kan op dit 

moment dan ook nog niet beantwoord worden.  

9. Hoe “autoluw” moet het centrum, ic de stationsweg, naar uw overtuiging worden ?  

Wij willen het participatieproces zo open mogelijk ingaan en willen van tevoren geen 

uitspraken doen over dergelijke vragen. 

10. Bestaan er overeenkomsten of verplichtingen die van invloed zijn op de ontwikkeling van 
het centrum  van Zuidlaren? Zo ja, welke? 
Nee 

11. Wat wordt bedoeld met “ontwerpend onderzoeken”? 
De basis is dat je onbevooroordeeld gaat onderzoeken wat de beste uitkomsten zijn. Door 
direct consequenties van (ontwerp)keuzes in beeld te brengen en te bespreken, worden 
gevolgen gelijk inzichtelijk, kunnen gelijk weloverwogen keuzes gemaakt worden en wordt 
direct toegewerkt naar een realistisch en concreet plan.  

 

Met vriendelijke groet, 

Namens de fractie van de PvdA, 

Koos Dijkstra. 


